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Zápisnica č. 11 

 

zo zasadnutia Rady školy pri Hotelovej akadémii, 
 

Južná trieda 10, Košice, ktoré sa konalo dňa 25 . 02. 2019 
 
 
 
 
 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 

 
1. Hodnotenie plnenia koncepčných zámerov školy za rok 2018 

2. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2018 

3. Informácia o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti školy za 2. štvrťrok šk. roka 

2018/2019 

4. Informácia o prijímaných žiakov v jednotlivých učebných a študijných odboroch pre šk. rok 

2019/2020 

5. Prerokovanie správy o činnosti rady školy za rok 2018 

6. Rôzne 

7. Uznesenie a záver 
 
 
 

Zasadnutie rady školy otvorila predseda rady školy Ing. Rastislav Batromij a skonštatoval, že všetky 

úlohy z uznesenia predchádzajúceho zasadnutia sú splnené. 

 

Zasadnutie ďalej prebiehalo podľa programu. 
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K bodu č. 1 

 

Predseda rady školy v zastúpení vedenia školy radu školy informoval plnení koncepčných 

zámerov z roku 2018. 

Informoval radu školy o ďalšom vývoji v procese zriadenia školského internátu v priestoroch 

budovy, a školskej jedálne v priestoroch reštaurácie Hotelovej akadémie.  
 
 
 

K bodu č. 2 

 

Správu o hospodárení školy za rok 2018 predniesol predseda rady školy v zastúpení vedenia 

školy, v ktorej vyhodnotil tak hlavnú činnosť z ekonomickej stránky, ale aj podnikateľskú činnosť. 

Poukázal na nedostatky a vyzdvihol opatrenia, ktoré bolo nevyhnutné prijať v podnikateľskej činnosti, 

a tým zefektívniť podnikateľskú činnosť, hlavne z pohľadu tvorby nákladov. Záverom oboznámil členov 

rady školy s hospodárskym výsledkom za rok 2018. 

 

 

 

K bodu č. 3 

 

Predseda rady školy v zastúpení vedenia školy predniesol rade školy správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti a jej výsledkoch za 2. štvrťrok šk. roka 2018/2019 na základe analýzy, vedenia 

školy. Poukázal na prospech jednotlivých tried, dochádzku žiakov – počet ospravedlnených a 

neospravedlnených hodín. Hodnotil výchovné opatrenia.  

 
 
 
 

K bodu č. 4 

 

Predseda rady školy v zastúpení vedenia školy predniesol rade školy správu o počte 

schválených tried a žiakov na šk. rok 2018/2019 na základe všeobecno-záväzného nariadenia KSK.  
 
 

K bodu č. 5 

 

Predseda rady školy predniesol návrh výročnej správy rady školy za rok 2018, ktorý si členovia 

rady školy mali možnosť preštudovať v elektronickej forme. Členovia rady školy nevzniesli  námietky 

a návrhy voči prednesenej správe, a tak  tento návrh správy rada školy schválila. 
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K bodu č. 6 

 

 Rada školy diskutovala na počte schválených tried 1. ročníka, ktoré môže škola otvoriť v šk. 

roku 2019/2020 v odbore hotelová akadémia. Podpredsedníčka rady porovnávala počet otvorených 

tried v Prešovskom kraji a Košickom kraji pre tento odbor, pretože škola by chcela otvoriť 3 triedy 

v odbore hotelová akadémia vzhľadom na pretrvávajúci záujem o tento odbor zo strany žiakov 9. 

ročníka ZŠ – každoročne je to viac ako 100 uchádzačov. Pri porovnaní predchádzajúcich rokov je 

tendencia zvyšovania sa záujemcov v Košiciach o odbor hotelová akadémia na našej škole, pričom 

záujem v Prešovskom kraji má znižujúcu tendenciu uchádzačov o daný odbor. Delegovaní zástupcovia 

za KSK prisľúbili, že sa budú venovať tomuto problému na zastupiteľstve KSK. 

 
 
 

K bodu č. 7 
 

UZNESENIE 
 

Rada školy pri Hotelovej akadémii, Južná trieda 10, Košice: 
 

A. Berie na vedomie: 
 

a. Hodnotenie koncepčných zámerov školy za rok 2018, 

b. správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2018, 

c. správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za II. štvrťrok šk. rok 2018/2019, 

d. informáciu o počte prijímaných žiakov na šk. rok 2019/2020, 

e. výročnú správu  rady školy za rok 2018, 
  

B. Schvaľuje: 
 

a. Výročnú správu rady školy za rok 2018 
 

ZA: 8; PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
 
 

 

Košice 25. 02. 2019 
 

Zapísala: MVDr. Anna Karnižová 
 
 
 
        Ing. Rastislav Batromij 

predseda RŠ 


